
Z A P I S N I K 

16.  sjednice Školskog odbora Gimnazije „Matija Mesić“ održane  30. siječnja 2023. godine s 

početkom u 13.00 sati u zgradi Gimnazije. 

 

Prisutni članovi:  

Andrijana Nemet-Kosijer, predstavnica Nastavničkog vijeća 

Kornelija Šebalj, predstavnica skupa radnika 

Mirta Matanić, predstavnica Nastavničkog vijeća 

Jasmina Beljan, predstavnica osnivača 

 

Odsutni članovi: Anita Štivić, predstavnica osnivača 

                              Maja Sekulić,  predstavnica roditelja 

                              Anita Holub, predstavnica osnivača 

                               

Ostali prisutni: Lucija Brnić, ravnateljica,  

                           Gorana Lavrenčič, tajnica 

                           Valentina Nižić, računovotkinja 

 

Predsjednica Školskog odbora, Andrijana Nemet-Kosijer, utvrđuje da sjednici prisustvuje 

većina članova i da sjednica može započeti. 

 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika 15. sjednice Školskog odbora  

2. Razmatranje i usvajanje Financijskog izvješća za period od 1.1. do 31.12. 2022. god. 

3. Prijedlog plana potrošnje vlastitih prihoda za period od   1.1.  do   31. 12. 2022.god. 

4. Obavijest o usklađivanju Ugovora o radu za sve zaposlene u Gimnaziji „Matija Mesić“ sa  

     Zakonom o izmjenama i dopunama Zakona o radu 

5. Razno 

 

Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

Ad.1. 

Predsjednica Školskog odbora predočila je zapisnik sa 15. sjednice te ga dala na glasovanje. 

Isti je jednoglasno usvojen. 

 

Ad.2. 

Valentina Nižić pročitala je detaljno financijsko izvješće za period od 1.1. do 31.12.2022. 

god. Nakon čitanja istog  nije bilo ni pitanja niti rasprave, te je predsjednica dala izvješće na 

glasovanje. Nakon obrazloženja i kraće rasprave jednoglasno je donesena sljedeća 

ODLUKA 
 

1. Usvaja se Financijsko izvješće  Gimnazije „Matija Mesić“, Slavonski Brod 

    za period od 1. siječnja do 31. prosinca 2022. godine. 

2. Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 

Ad.3. 

Valentina Nižić upoznala je članove Školskog odbora s prijedlogom plana potrošnje vlastitih 

prihoda i podnijela izvješće  za period od   1.1.  do   31. 12. 2022.god.  

Nakon obrazloženja i kraće rasprave jednoglasno je donesena  

 



ODLUKA 

o korištenju vlastitih prihoda za razdoblje 

 od 1.1. do 31.12. 2022.  godine 
 

1. U razdoblju od 1.1.2022. do 31.12.2022. godine ostvareni su vlastiti prihodi od najma 

školskog prostora u iznosu 14.129,96 kn, stoga se planira potrošnja prethodno naplaćenih 

prihoda za sljedeće namjene: 

           - Plaće za zaposlene - dežurstva subotom - 5.392,06 kn; 

           - Službena putovanja - putni nalog Ele - 678,09 kn; 

           - Naknade za prijevoz, za rad na terenu i odvojeni život-prijevoz zaposlenika dio 11/22  

              i 12/22 - 64.985,92 kn; 

           - Ostale usluge - usluga tiska na majice - 130,00 kn; 

           - Naknade troškova osobama izvan radnog odnosa - troškovi odlaska na gimnazijadu-  

              5.281,84 kn; 

           - ostali nespomenuti rashodi poslovanja - majice, hlače, usluge tiska (sportska oprema) 

             1.768,13 kn; 

           - reprezentacija - catering, pokloni učenicima - 8.349,00 kn; 

           - Uredska oprema i namještaj - stol s ormarićem, ormar s policama, stolić za  

              fotokopirni  19.700,00 kn; 

           - Sportska i glazbena oprema - gitara - 6.118,60 kn; 

Ukupan prijedlog plana potrošnje iznosi 112.403,64 kn. 
 

2. Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 

Ad.4. 

Gorana Lavrenčić obavijestila je članove Školskog odbora da je 1.1. 2023. godine na snagu 

stupio  Zakonom o izmjenama i dopunama Zakona o radu. Između ostalog, izmjenama Zakona 

o radu obuhvaćen je i članak 15. koji propisuje bitne sastojke Ugovora o radu. Tako da bitni 

sastojak Ugovora o radu, osim ranije navedenih elemenata, postaje osobni identifikacijski 

broj,odnosno OIB, kao i pravo radnika na osposobljavanje, odnosno usavršavanje. Iako Zakon 

ne djeluje retroaktivno, odnosno postojeći Ugovori o radu i dalje su važeći, tajnica je izvijestila 

nazočne da će postojeće Ugovore o radu za sve zaposlenike škole uskladiti s novim Zakonom. 

 

Ad.5. 

Ravnateljica je napomenula da se razni Ugovori koje je škola do sada sklapala u kunama, a 

koji su i dalje važeći, neće sada mijenjati obzirom na upotrebu eura, nego će se novčane 

transakcije odvijati prema službenoj konverziji koja je propisana u cijeloj RH. 

 

 Sjednica je završila u 13.40 sati.  

 

 

Zapisnik napisala:                                                                        Predsjednica Školskog odbora: 

Kornelija Šebalj, prof.                                                              mr. sc. Andrijana Nemet-Kosijer 


